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16 lipca 2017 r.  w pięknym obiekcie  „Szklana Stodoła  –  Uroczysko Motycz”  położonym
w Motyczu aż 300 lokalnych przedstawicieli wsi z terenu powiatu lubelskiego wzięło udział w
Pikniku Sołtysów.

 

 

 Piąta już edycja tego wydarzenia zorganizowana została przez Lokalną Grupę działania na
Rzecz Rozwoju Gmin Powiatu Lubelskiego „Kraina Wokół Lublina”. Z roku na rok coraz więcej
osób chce wziąć udział w tym jakże sympatycznym spotkaniu. Naszą Gminę reprezentowali p.
Maria Kostruba, p. Teresa Michalewska, p. Teresa Dziadosz, p. Regina Flis, p. Joanna Baran, p.
Krzysztof Mazurkiewicz, p. Andrzej Poniewozik, p. Stanisław Ziarkowski, p. Marek Jackowski
oraz dyrektor Bychawskiego Centrum Kultury p. Piotr Gęba.

 

 Wśród zaproszonych gości znalazł się m. in. poseł na Sejm RP p. Jan Łopata, przedstawiciel

https://bychawa.pl/piknik-soltysow-juz-za-nami/


Samorządu Województwa Lubelskiego p. Henryk Dudziak, dyrektor LAWP p. Marceli Niezgoda
oraz  zastępca  dyrektora  Departamentu  PROW  Urzędu  Marszałkowskiego  w  Lublinie  p.
Mateusz Winiarski.

 

 Podczas  pikniku  starosta  Powiatu  Lubelskiego,  który  jednocześnie  jest  prezesem  LGD
p. Paweł Pikula wręczył nagrody laureatom konkursu na najciekawszą inicjatywę realizowaną
przez Sołectwo działające na obszarze LGD „Kraina wokół Lublina. Z wielką przyjemnością
informuję, że komisja konkursowa doceniła starania mieszkańców sołectw Zaraszów oraz
Bychawka Druga-Kolonia. Rewitalizacja Alei Kasztanowej zdobyła II miejsce w konkursie na
najciekawszą inicjatywę realizowaną przez Sołectwo. Natomiast III miejsce zajęła Bychawka
Druga-Kolonia za „Nasze Zacisze”. Gratulujemy Laureatom!

 

 Podczas spotkania zostały przeprowadzone również konkursy i konkurencje integracyjne dla
uczestników pikniku. Przeprowadzono konkurs jazdy taczką na czas, slalom hulajnogą oraz
rzucanie kaloszem do celu. Na tym polu również nasi sołtysi się wykazali! Najlepiej (zdaniem
oceniających)  poradziliśmy  sobie  z  rzucaniem kaloszem,  choć  naszym zdaniem również
bezkonkurencyjni byliśmy w jeździe na hulajnodze. Nasz Sołtys w pięknym stylu pokonał
trasę. Niestety organizator przewidział nagrodę jedynie za czas wykonania slalomu, a nie za
technikę jazdy. Było mnóstwo śmiechu i dobrej zabawy.

 

 Bardzo serdecznie dziękuję Wam kochani Sołtysi za tak wspaniałą atmosferę i dobrą zabawę!
Mam  nadzieję,  że  za  rok  również  będziemy  mieli  okazję  skorzystać  z  zaproszenia
organizatorów i równie miło spędzić razem czas.

Magdalena Kostruba


